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  תג"ב  אחריות   החלטה   פירוט  ðושא מס"ד
איðטרðט    2

  מהיר
מזכירות היישוב קידמה פריסת סיבים בשðה האחרוðה   פריסת סיבים  

בחודש הקרוב ðתקדם לשלב חיבור . XFIBERמול חברת 
בתי   100 -ויש לכוון למטרה של חיבור כהבתים לתשתית 

אב ע"מ לתת תðאים אטרקטיביים יותר ולתעדף את  
  חיבור אשכולות מול החברה. 

  מזכיר
  

  שוטף

פיðוי קראווðים   קראווðים  3
הרוסים וללא 

  היתר

שהיוו   שðי קרווðים הרוסים בחודשיים האחרוðים פוðו
לבחון  מפגע סביבתי והיוו מקום לפעילויות שוליים. יש  

מיסוד מספר מבðים למגורים זמðיים לתושבים חדשים  
  לקראת שðה הבאה מול המועצה ובחיðת מקורות מימון. 

    20/11  מזכיר

ת  פגיש  4
עבודה ראש 

  מועצה 

בוצעה פגישה בין יו"ר האגודה והמזכיר לראש המועצה,    המשך פיתוח
מר יוחאי דמרי, בðוגע לקידום המשך הפיתוח של  

  ההרחבה. טרם התקבלה תשובה בðושא. ימשך המעקב.

  יו"ר 
  מזכיר

  שוטף

קידום   5
  עסקים

לאחרוðה הוחלט ע"י גו מרקט לסגור את המקום עקב אי    מכולת
האופציות העומדות כדאיות כלכלית. היישוב יבחן את 

  לרשותו בðוגע לקידום מכולת ביישוב. 

  ועד
  מזכיר

  שוטף

 

 : ðוספיםעדכוðים  .5

  א.מ.ל  .א

  בברכה,                                                                                   

   מקומיועד                                                                                                                     


